
Internal Use:

Ref. No.: IA - 

Date:

Interior Advisor:

(室) Room/Flat (樓層) Floor (座) Block

(屋苑/大廈) Estate / Building

 (街道) Street / Road (區) District

香港 Hong Kong Island  /  九龍 Kowloon /  新界 N.T. /  離島 Outlying Island

實用面積：大約__________ (平方呎) Saleable Area: ___________(sq ft)

______房______廳 Number of rooms: ______________

住宅 辦公室 商舖

Residence Office Store

共 _______ 人

父母 夫婦 / 伴侶 子女 兄弟姊妹

Total:_______ Parents Spouse / Partners Children Sibling

其他 Others：
_________________________________________________________

客廳 飯廳 睡房_____ 間 書房 全部

Living Room Dining Room Bedroom (no.:_____) Study Room All

其他 Others：
_________________________________________________________

客廳： 梳化 電視櫃 茶几

Sofa TV Rack Low Table

飯廳： 餐桌/餐椅

Dining Table/ Chairs

睡房： 床 床褥 衣櫃 鏡子 床上用品

Bed Mattress Closet Mirror Bed Linen

書房： 書架 工作檯/工作椅 文件櫃

Book Shelf Working Desk/ Chairs Cabinet

收納： 木製層架 多用途鋼架 木櫃 PP收納箱 其他收納箱

Wooden Shelf Steel Unit Shelf Wooden Chest PP Storage Box Other Storage Box

其他 Others： _________________________________________________

全部 All

住所圖則 手繪圖 照片 以上皆沒有

Floor Plan Hand Drawing Photos None

其他 Others：
______________________________________________________________

請寫下您希望諮詢的內容及期望，讓我們為您建議合適的無印良品家具。

(例如：無印良品家具配置、新居入伙、新成員加入、提昇收納空間等等)

先生 / 太太 / 小姐 Mr. / Mrs. / Ms.

地址

Address

單位用途

Unit Purpose

單位成員

Unit Members

其他

Others：__________________________

Interior Advisory Service Appointment Form
家具配置諮詢服務預約表格

家具配置諮詢服務預約表格家具配置諮詢服務預約表格

家具配置諮詢服務預約表格

諮詢內容

Consult
Content

查詢商品

Consult
Merchandise

單位資料

Unit Reference

Please list your expected consultation content, we are pleased to advice you the just-fit MUJI furniture.

(For example: MUJI Furniture Selection, Move in, New-joined Member, Expand Storage Spacing)

聯絡電話：

Contact No.:

電郵地址：

E-Mail Add.:

諮詢範圍

Consult Area

顧客姓名

Name
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請填上方便諮詢的地點及日子，我們會盡量安排適當時間，盡快為您服務。

Please tick the appointment time at your convenient schedule. We are looking forward to serving you.

銅鑼灣利舞臺店 太古城中心店

Lee Theatre Store Cityplaza Store

(裝修暫停營業至七月中旬)

尖沙咀海港城店 奧海城店 九龍塘又一城店

Harbour City Store Olympian City Store Festival Walk Store

星期一至五 星期六、日及公眾假期

Monday - Friday Saturday, Sunday and Public Holiday 

12:00-13:00 14:00-15:00 16:00-17:00 18:00-19:00 20:00-21:00

其他 Others：

請問您從哪裡得知無印良品家具配置諮詢服務呢？

How do you obtain the information of MUJI Interior Advisory Service?

宣傳單張 網頁介紹 職員介紹 朋友介紹 其他媒體

Leaflet MUJI HK website Staffs Friends Media

其他 Others：

本人同意使用上述個人資料(包括姓名、聯絡電話、電郵及地址等)，透過電郵、信件或電話短訊等溝通渠道，收取有關無印良品的最新資訊和推廣優惠等。

I agree to use the personal data, including name, company name, contact number and address etc., to receive the latest information and promotion 

news from MUJI through email, postage, SMS or other communication channels.

※

※※

※表格上所收集之個人資料僅供服務跟進用途

表格上所收集之個人資料僅供服務跟進用途表格上所收集之個人資料僅供服務跟進用途

表格上所收集之個人資料僅供服務跟進用途。

。。

。

※

※※

※All information collected in this form is for service follow up purpose only.

服務須知

服務須知服務須知

服務須知：

：：

：

1.

 (MUJI to GO 機場分店、MUJI to GO港鐵香港站店及Found MUJI 元創方店除外) 遞交。

2. 家具配置顧問收到預約申請後，會於兩個工作天內回覆顧客預約日期和時間。

3. 如欲更改預約日期，顧客請於最少一天 (24小時) 前致電通知顧客服務熱線，家具配置顧問會於翌日回覆新的預約日期和時間。如顧客在沒有預先通知的情況下未能依時應約，

相關預約會視作取消，如有需要，敬請與我們聯絡重新預約。

4. 懸掛8號或以上颱風訊號時，當天之已預約家具配置諮詢服務將會暫停，家具配置顧問將另行聯絡安排會面日期。

5. 家具配置諮詢服務只適用於香港住址。

6. 家具配置顧問會根據顧客提供的圖則、照片或資料，為顧客建議合適的無印良品家具，顧客請於確認訂單前覆核相關尺寸。無印良品 (香港) 有限公司就服務提供資料之任何失準，

恕不負責。

※如有任何查詢，歡迎致電顧客服務熱線 2694 9309

Terms and Conditions for Service:

1. Interior Advisory Service is available by appointment only. Customer can obtain the appointment form from all MUJI Hong Kong stores*, or download from www.muji.com/hk/. 

Completed form can be submitted via email (muji_ia@muji.com.hk) or in person to any of our stores*.     

*Except MUJI to GO Airport Store, MUJI to GO Hong Kong Station store and Found MUJI PMQ store

2. Interior Advisor will contact customer within 2 working days upon receiving appointment application. 

3. In case of change in consultation date, please contact our CS hotline at least one day (24 hours) in advance. Interior Advisor will reply customer the next available appointment

on the following day. If no prior notice is given by customer, the booking will be cancelled; reschedule of appointment could only be arranged upon customer request.

4. Interior Advisory Service will be suspended when typhoon signal No. 8 or above is hoisted. Customers will be contacted to re-schedule next appointment.

5. Interior Advisory Service is applicable to Hong Kong address only.

6. Interior Advisor will offer advice on MUJI furniture according to the  floor plan, photos or related information provided by customer.

Please confirm all product dimensions before placing an order, or MUJI (Hong Kong) Company Limited shall not be liable to any loss in case of inaccurate information obtained.

※If you have any queries, please feel free to contact Customer Service hotline at 2694 9309

家具配置諮詢服務只接受預約申請，顧客可於各分店或瀏覽 www.muji.com/hk/ 索取預約表格，填妥後以電郵 (muji_ia@muji.com.hk) 或親臨無印良品分店

資訊途徑

Information
Channel

預約地點

及時間

Appointment
Venue & Time
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